

基督教宣道會大澳幼稚園
CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN
2019-2020 年度 親子閱讀伴成長計劃通告

Ref 2019-022

敬啟者：

「閱讀是通往世界的大門」，為培養兒童從小閱讀的興趣及提高親子溝通機會，本校將於本年11月19日舉行『親子閱讀計劃』。盼透過此計劃，家長及孩子們均能分享

閱讀的樂趣，培養學生的閱讀習慣，為日後自學打好基礎，因此鼓勵各位家長與兒童共同參與閱讀計劃。現將有關計劃詳情列寫如下：

- (一) 目的：家長與幼兒一起閱讀與幼兒分享故事內容，並適當地輔助幼兒，以達致培養及增強閱讀圖書的興趣及能力。
- (二) 活動進行日期：2019年11月19日(星期二)至2020年5月29日(星期五)
(每週進行一次，逢星期二借出書本，約一週後的星期一交還班主任。)
- (三) 借閱方法：
幼兒逢星期二於課室閱讀角內借閱一本圖書回家閱讀，隔週後逢星期一還書。
書本借出為一星期，例如：借出日期2019年11月19日(二)，還書日期2019年11月25日(一)。
- (四) 學校將記錄借出及交還日期，逾期歸還圖書者，每本圖書每日須繳交罰款一元(假期不計算在內)。另外，請小心妥善保管從學校所借取之書本，如有遺失或破損書本，須照書價賠償及繳交手續費。
- (五) 閱讀報告：每閱讀一本書後，請家長陪同子女填寫簡單閱讀報告。
- (六) 獎 狀：幼兒閱讀 **10本圖書或以上**並完成閱讀報告可獲得獎狀一張。

此 致
貴 家 長

基督教宣道會大澳幼稚園
校長：陳美蓮 謹啟

二零一九年十一月七日



回 條

Ref 2019-022

通告 - 2019-2020 年度 親子閱讀伴成長計劃通告

※ 請於11月14日(星期四)或之前交回條給班主任 ※

本人現 *同意/ 不同意 學生_____ 班別_____

參與2019-2020年度親子閱讀伴成長計劃，並陪同子女參與閱讀活動。

此 覆
基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：_____

日期：_____

*請圈出您的選擇

基督教宣道會大澳幼稚園

CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

2019-2020 1st Term “Parent-Child Reading Scheme” Notice

Ref 2019-022

7 November 2019

Dear Parents/Guardians,

To supplement the school’s reading program the ‘Parent-Child Reading Scheme’ will be launched from **19th November, 2019 (Tuesday)**. This scheme can cultivate students’ interest in reading, improve their reading skills, enhance the relationship between parents and children, and improve home-school relations. Please find the details of the “Parent-Child Reading Scheme”. Details are as below:

- 1. Aims and contents:** In order to cultivate students’ interest in reading and to improve their reading skills, parents should read the books with their child, discuss the story pictures, and assist them when necessary.
- 2. Schedule:** 19th November, 2019 (Tue) to 29th May, 2020 (Fri)
(Book will be distributed every Tuesday and should be returned to the class teacher on the following Monday.)
- 3. Lending Policy:**
 - (a) Students will borrow *one* book from reading corner every Tuesday and return the book on the following Monday, *(e.g. borrow on 19 November 2019 (Tue) and please return the book on 25 November, 2019 (Mon).)*
 - (b) The overdue charges \$1 per day (Holidays is not included).
 - (c) To develop a sense of responsibility and independence, parents should encourage their child to treasure and take care of public property. Parents will need to pay for any lost or damaged books, or book reports.
- 4. Reading Report:** Please assist student to complete book report after reading the story
- 5. Award:** Children who completed *10 books or above* and book reports will be rewarded certificates at the end of the school year.

Yours faithfully,

Maisy Chan

Principal

Christian & Missionary Alliance Tai O Kindergarten



Reply Slip

Ref 2019-022

2019-2020 “Parent-Child Reading Scheme” Notice

※ Please return to the teachers on or before 14th November, 2019 (Thursday) ※

To Whom It May Concern,

I * agree / do not agree Name of student _____ Class _____ to participate in the school circular regarding the Parent-Child Reading Scheme and will comply with the regulations of the kindergarten.

*Please circle your option

Parent/Guardian’s Signature: _____

Date: _____